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Općina Vinica završila je projekt sanacije triju klizišta na nerazvrstanoj cesti u Ulici 

Mate Rupčića koja se proteže kroz naselja Vinica i Vinicabreg, ukupne duljine oko 

1400 metara. 

 

Vrijednost radova je 2.250.831,15 kuna, a 65 posto sredstava osigurale su Hrvatske 

vode, dok je preostalih 35 posto osigurano u proračunu Općine Vinica. Hrvatske 

vode sudjelovale su i u troškovima izrade projektne dokumentacije te usluge stručnog 

nadzora. 

 

Uređenu dionicu nerazvrstane ceste u srijedu su, u društvu načelnika Općine Vinica 

Marijana Kostanjevca, obišli saborski zastupnik Anđelko Stričak i direktor VGO za 



Muru i gornju Dravu Danijel Bunić, a tom su prilikom razgovarali i o planu radova na 

uređenju vodotoka te ostalih klizišta na području općine Vinica u sljedećem razdoblju. 

 

– Ove godine smo sanirali jednu doista dugu dionicu, gotovo kilometar, gdje smo 

riješili vrlo zahtjevna i opasna klizišta, a jednako smo tako riješili i pitanje 

potencijalnih klizišta. Hrvatske su vode za projekt osigurale 1,5 milijuna, a Općina 

Vinica 800 tisuća kuna. Mi smo i lani radili jedno klizište i moram pohvaliti Hrvatske 

vode na iznimno korektnom partnerskom odnosu, a zahvaljujem i saborskom 

zastupniku Anđelku Stričaku koji je support u svim tim našima aktivnostima – rekao je 

načelnik Kostanjevac. 

 

Dodao je da se ove godine radilo i na sanaciji i modernizaciji nerazvrstanih cesta na 

području općine. 

 

– U skladu s dobivenim sredstvima modernizirali smo 340 metara ceste, a sanaciju 

koju smo trebali napraviti na dionici ceste dugoj 810 metara u tzv. Slatnjaku nismo 

uspjeli, već smo privremeno sanirali oštećenja na kolniku i tu dionicu planiramo 

završiti sljedeće godine – kazao je Kostanjevac istaknuvši da su u općini Vinica u 

tijeku i druge velike, kapitalne investicije: - Primjerice, imamo investiciju od 40 

milijuna kuna Aglomeracije. Svi troškovnici su gotovi i čeka se natječaj koji će se 

možda raspisati prije nove godine, a odnosi se na Arboretum, odnosno dvorac 

Opeka u visini 70 milijuna kuna. Tu je i projekt širokopojasnog interneta vrijedan 100-

tinjak milijuna kuna u koji je uključeno sedam općina i Grad Lepoglava, a što će biti s 

tim projektom, vidjet ćemo. 

 

Kad se radi, gradi i stvara, svaka je investicija dobrodošla na korist našim građanima, 

rekao je saborski zastupnik Anđelko Stričak.  

 

– Zbog toga smatram da su Općine opravdale svoje postojanje. Imali smo prilike od 

načelnika čuti koje su to investicije i programi. Između ostalog, ako itko to zna, to zna 

načelnik Kostanjevac. Čestitam mu što je najstariji načelnik, ne po dobi, već po stažu, 

a čestitam i na svakom realiziranom projektu, odnosno svakom kojeg će u budućnosti 

realizirati. Ovih dana smo imali prilike u javnom prostoru slušati treba li toliki broj 

općina, može li se to drugačije riješiti, ali nitko ne daje rješenje, konkretan prijedlog. 



To je ozbiljna i važna tema, a ja smatram da je svaka naša Općina opravdala 

postojanje. Ukinuti je lako, stvoriti puno teže. Želite li jednu investiciju provesti od 

idejnog rješenja do određenih projekata, troškovnika, raspisivanja natječaja i, ono 

najteže, zatvoriti financijsku konstrukciju, to je puno teže. Takvi se s time ne bave, 

time se bave oni koji znaju, kao što je načelnik Kostanjevac – rekao je Anđelko 

Stričak. 

 

Direktor VGO Hrvatskih voda u Varaždinu, Danijel Bunić, naglasio je da su Općina 

Vinica i načelnik Kostanjevac dobri i uspješni partneri Hrvatskim vodama.  

 

– Nije dovoljno samo osigurati sredstva, treba provesti projekt počevši od nabave, 

kontrole izvođača, do uspješnog završetka, a primjer je ovo klizište. Ove godine je to 

bila vrijednost za Općinu Vinica 2,3 milijuna kuna, od kojih su 1,5 milijuna osigurale 

Hrvatske vode. Prošle godine smo započeli s programom pa je tako Vinica na 

klizištima imala 500.000 kuna i pripadajućih 65 posto Hrvatski voda 324.000 kuna. Tu 

je i realizacija Aglomeracije gdje su Hrvatske vode involvirane i kao sufinancijer i kao 

tijelo koje radi financijsku kontrolu i kontrolu provedbe u prvom koraku, prije 

Ministarstva, a na području općine radimo i program održavanja vodnih tokova, na 

četiri, pet, šest lokacija, ovisno o prioritetima, svake godine u vrijednosti od 300 do 

400 tisuća kuna – rekao je Bunić.  

 

Izvršenje ovogodišnjeg proračuna Općine Vinica realizira se prema planu 

 

Načelnik Kostanjevac je, između ostalog, govorio i o izvršenju ovogodišnjeg 

proračuna Općine Vinica. 

 

– Ove godine ćemo imati izvršenje proračuna gotovo toliko koliko smo i planirali, 

zahvaljujući Vladi, premijeru i ministrima koji su nas podržali i to unatoč koroni i svim 

ostalim problemima koji su nas zadesili – istaknuo je Kostanjevac. 

 

– Obuhvatili smo sve korisnike proračuna, nitko nije zakinut, a pomogli smo i 

ugostiteljima i ostalim obrtnicima koji su bili ili su još uvijek zatvoreni, oslobađanjem 

od plaćanja komunalne naknade. Kroz proračun pomažemo svim udrugama i 

sportskim klubovima jer ne želimo da se nešto ugasi. Za sljedeću godinu smo 



jednoglasno donijeli proračun od 20-ak milijuna kuna. Na 5 milijuna kuna možemo 

računati, a to su prihodovna sredstva od poreza i prireza, plus 2 milijuna kuna 

sredstava fiskalnog poravnanja – kazao je načelnik dodavši da je mnogo 

proračunskih sredstava namijenjeno mladima, odnosno mladim obiteljima: - Od 3,3 

milijuna kuna gotovo sve već imamo rezervirano, primjerice za naknade za 

novorođene koje od ove godine iznose 5.000 kuna za prvo dijete, a za svako 

sljedeće povećava se za tisuću kuna. Imamo i potpore za obitelji koje kupuju prvu 

nekretninu, potpore u poduzetništvu i poljoprivredi. Želimo da Vinica kao najstarija, 

bude i jedna od najboljih općina u Varaždinskoj županiji. 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 


